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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas ZHMP   

ZÁPIS z 1. jednání 
Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 10. 11. 2020 v 15:00 hod. 

Videokonference pomocí aplikace Cisco WEBEX 
     

 
Přítomni: Mgr. Petr Kubíček, Ing. Miloš Růžička, Ing. Mariana Čapková, MBA, Martin Tománek, Petr Koukal, 

PharmDr. Petr Fifka, Stanislav Nekolný, MBA, Ing. Radek Lacko  
Omluveni: Jiří Dohnal, Ing. Ladislav Kos, Mgr. Karel Hanzlík 
Nepřítomni:   
Hosté: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral PhD. et PhD.; Mgr. Lenka Němcová, ředitelka SML MHMP; Vojtěch Pavlík, 

člen grantové komise pro sport; Karel Höfer, člen grantové komise pro sport; Miroslav Tutter, člen 
grantové komise pro sport; Martin Šetelík, člen grantové komise pro sport; Mgr. Lucie Charvátová, M.A. 
asistentka radního Šimrala; Mgr. Anna Krojidlová, asistentka klubu Spojené síly pro Prahu; Bc. Zdeněk 
Hübner, tajemník výboru  
K bodu týkajícímu se SK Prosek: Milan Balahura, Viktor Furman, Olaf Deutsch, Ivan Polák, Karel Horejš,  
K bodu týkajícímu se TJ Sokol Vinoř: Mgr. Renata Milcová, zpracovatelka tisku Z-7720     

Omluvení hosté: Tomáš Portlík 
Jednání řídil: Mgr. Petr Kubíček, předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP      
 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 

3. k návrhu na uzavření Memoranda o vzájemné spolupráci v oblasti podpory sportu na území hlavního města 
Prahy s Pražskou tělovýchovnou unií, z.s. 

4. Projednání dalšího postupu k rekonstrukci areálu SK Prosek 

5. R-37862 k návrhu na neposkytnutí individuální účelové dotace v oblasti sportu spolku Český tenisový svaz z. s. 

6. Z-7720 k návrhu na částečné prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně příjemce dotace Tělocvičná 
jednota Sokol Vinoř 

7. Různé 

8. Závěr 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 
Jednání zahájil v 15.10 hodin předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy výboru a hosty.  

Přítomno 8 členů výboru, výbor je usnášeníschopný. Přítomen je také host přizvaný k bodu č. 3, pan Ing. Jaroslav 
Chvalný, a několik členů grantové komise pro sport (Vojtěch Pavlík, Karel Höfer, Miroslav Tutter, Martin Šetelík).   
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Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 
 

2. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 
Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který byl členům výboru 
zaslán emailem společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu navrhl paní Marianu Čapkovou. Předseda výboru 
vysvětlil organizační detaily – členové i hosté k jednotlivým bodům se mají hlásit do chatu, předseda jim bude 
udělovat slovo. Dále vysvětlil, že hosté k bodu týkajícímu se rekonstrukce SK Prosek se připojí až ve chvíli, kdy se 
bude daný bod projednávat.   

Usnesení číslo T-VS-0002 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
navržený program jednání a ověřovatele, jímž je Mariana Čapková. 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3.  k návrhu na uzavření Memoranda o vzájemné spolupráci v oblasti podpory sportu na území hlavního města Prahy 
s Pražskou tělovýchovnou unií, z.s. 

Předseda výboru pro sport a volný čas uvedl tento bod jednání s tím, že znění navrhovaného memoranda dostali 
členové výboru předem.  

K tomuto tisku proběhla krátká diskuze. Na dotaz Mariany Čapkové, jak budou využita data od PTÚ při vyhodnocení 
žádostí o granty, předseda PTÚ Jaroslav Chvalný vysvětlil, že PTÚ ráda přispěje k sestavování grantového systému 
tím, že dodá potřebná data HMP, která budou moci být posléze komparována s údaji, které poskytnou žadatelé. Petr 
Fifka upozornil, že bychom neměli spojovat dvě různé věci: memorandum s PTÚ a práci grantové komise. Mariana 
Čapková s Petrem Fifkou souhlasí a s memorandem se ztotožňuje. 

Radní Vít Šimral, který je předkladatelem tohoto tisku vysvětlil, že sepsáním memoranda se mění pozice PTÚ – 
v minulém roce byla PTÚ zmiňována při sestavování grantů, memorandem se vztah HMP a PTÚ zformalizuje. 
Zároveň bude naplněn požadavek některých kolegů, aby se pan Jaroslav Chvalný vzdal pozice člena grantové komise 
a stal se pouze členem s hlasem poradním, jako odborníci v jiných komisích. Pan Jaroslav Chvalný následně slova 
pana radního Šimrala potvrdil a sdělil členům výboru, že v případě schválení memoranda je připraven v grantové 
komisi působit jako člen s poradním hlasem.      

Předseda Kubíček vysvětlil, že výbor vezme materiál pouze na vědomí. Ten by měl být následně projednán v Radě 
hlavního města Prahy.  

Usnesení č. T-VS-0003 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I.   bere na vědomí 

znění Memoranda o vzájemné spolupráci v oblasti podpory sportu na území hlavního města Prahy s Pražskou 
tělovýchovnou unií, z.s. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

Z časových důvodů došlo následně k předřazení bodu č. 5 před tisk týkající se rekonstrukce areálu SK Prosek, protože bylo 
nutné počkat, než se připojí zástupci městské části Praha 9, SK Prosek a petentů.  

 

5.    R-37862 k návrhu na neposkytnutí individuální účelové dotace v oblasti sportu spolku Český tenisový svaz z. s. 

Tisk předkládá radní Vít Šimral, který vysvětlil, že legislativní odbor nedoporučil poskytnutí individuální účelové 
dotace. Systémově chce nastavit grantové programy napříč magistrátem. ZHMP může nezávisle rozhodnout jako 
suverén, že dotaci udělí, není to tak, že by zastupitelé museli vždy následovat stanovisko nesouhlasné. Pokud existují 
důvody, dá se politickým rozhodnutím změnit. V tuto chvíli bude radní Šimral ale respektovat stanovisko 
legislativního odboru.  
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Usnesení č. T-VS-0006 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e   
neposkytnutí individuální účelové dotace v oblasti sportu spolku Český tenisový svaz, z. s. 

 

Přijato: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

4. Projednání dalšího postupu k rekonstrukci areálu SK Prosek 

Předseda Petr Kubíček vysvětlil, že 21. 5. 2020 se projednávala petice proti výstavbě na SK Prosek na Zastupitelstvu 
HMP, kde proběhla velká debata, ZHMP vzalo na vědomí petici a nesouhlasilo s pokračováním projednávání podnětu 
na změnu územního plánu, který byl podán SK Prosek. Předseda Kubíček dále upozornil, že se nechystá navrhovat 
žádné usnesení, chce si jen vyslechnout argumenty jednotlivých stran. Následně by se na dalším jednání mohlo 
přijmout nějaké usnesení, pokud bude po sportovním výboru takové usnesení ZHMP vyžadovat. Pan radní doplnil, že 
případ SK Prosek je stále řešen, a to nejen na půdě ZHMP, ale také v rámci MČ (Letňany, Praha 9) a se zástupci 
petentů.  

K videokonferenci se k tomuto bodu připojili zástupce městské části Praha 9 Karel Horejš, místopředseda SK Prosek 
Viktor Furman a zástupce petentů Olaf Deutsch. Každý vysvětlil své argumenty, proč a v jakém rozsahu chtějí 
zachovat v SK Prosek prostor pro sportovní vyžití. Z diskuze vyplynulo, že projekt předložený MČ Praha 9 možná 
nebyl správně pochopen a bude nutné, aby se co nejdřív sešli k jednání zástupci MČ Praha 9, SK Prosek a MČ Praha 
18. Všichni se shodli na tom, že je potřeba jednat rychle a najít kompromisní řešení, protože areál je ve špatném 
stavu.    

Petr Kubíček zopakoval, že výbor nebude přijímat žádné usnesení k tomuto tisku a apeloval na zúčastněné strany, 
aby se případně snažily najít shodu na společném návrhu na změnu územního plánu, se kterým budou souhlasit 
všichni zúčastnění. Za sportovní výbor deklaroval, že jakmile bude existovat nějaké kompromisní řešení, je připraven 
podpořit tuto věc. V dané záležitosti je dle přítomných členů sportovního výboru nutné najít řešení s tím, že ochota 
zúčastněných stran se urychleně sejít a najít společný podnět na změnu územního plánu by mohla ulehčit 
projednávání. 

Na severu Prahy je takových sportovišť velmi málo, přičemž tento ohromný areál s obrovským množstvím zájemců 
Praha v této části potřebuje.  

Předseda výboru následně poděkoval zúčastněným za diskuzi nad tímto materiálem a vyjádřil se, že doufá v nalezení 
kompromisu všech zúčastněných stran v nejbližší době. Následně by problematiku SK Prosek velmi pravděpodobně 
projednával sportovní výbor znovu. 

 

 

6.  Z-7720 k návrhu na částečné prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně příjemce dotace Tělocvičná jednota 
Sokol Vinoř 

Tento tisk výbor již projednával, byla jen provedena změna v důvodové zprávě. K videokonferenci se připojila také 
zpracovatelka tisku Renata Milcová, která může v případě zájmu zodpovědět dotazy.  

Nikdo se k bodu nepřihlásil, nejsou dotazy. 

Usnesení č. T-VS-0007 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválit předložený materiál.  
 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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7. Různé 

Do bodu Různé jsou zařazeny tisky, které byly schválené Radou HMP a ty, které budou předloženy do 
Zastupitelstva HMP.   
 

Usnesení č. T-VS-0005 

Výbor pro sport a volný čas 

I.  bere na vědomí  

tisky schválené Radou hlavního města Prahy 

II.  doporučuje 

Schválit tisky na jednání ZHMP  

podle přiložených tabulek 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

Nejsou žádné další návrhy k projednání. 

 

 

 

Příští jednání navrhuje předseda uspořádat v úterý před ZHMP, vychází to na 15. 12. 2020, ale tentokrát od 17.00 hodin, 
protože od 15.00 hodin probíhá Výbor pro dopravu. Nikdo nemá připomínky, včas budou rozeslány podklady i program. 

Jednání výboru bylo ukončeno v 16.40 hodin. 

 

 

 

 

Mgr. Petr Kubíček 

předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

 

Ověřila: 

 

 

  Ing. Mariana Čapková, MBA, členka Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

 

 

 

   

Zapsala: 

 

  Mgr. Anna Krojidlová, MHMP – OVO 

 

 

 


